
De nationale verkiezingen van 9 juni 
komen dichter en dichter. Sophie De 
Wit, onze burgemeester en al sinds 
2009 parlementslid, vind je terug op de 
2e plaats op de Antwerpse Kamerlijst 
van de N-VA. Ze is daarmee de running 
mate van nationaal N-VA-voorzitter 
Bart De Wever.

Geslaagd mandaat voorzitter van  
parlementaire onderzoekscommissie 
Seksueel Misbruik

In het parlement focust Sophie zich vooral op de 
commissie Justitie, met specifieke aandacht voor 
strafrecht, strafuitvoering, gevangenissen en 
drugsbeleid. 

Sinds het najaar kreeg Sophie De Wit daar de 
belangrijke taak bij als voorzitter van de  
parlementaire onderzoekscommissie rond  
seksueel misbruik. Een intensieve  
commissie waarbij de slachtoffers 
van het seksueel misbruik een 
centrale plaats krijgen. Liefst 
137 aanbevelingen deed de 
commissie in haar rapport, 
dat unaniem werd  
goedgekeurd in de  
Kamer. Over haar rol als 
voorzitter mocht Sophie 
lof vanuit alle partijen 
ontvangen.

Focus op  
inhoudelijk 
werk

“Ik ben blij dat 
we het com-
missiewerk 
succesvol 

hebben kunnen afronden. Maar ik hoop nu met 
de steun van de kiezer mijn werk te kunnen 
verder zetten. Ik ben nooit een tafelspringer 
geweest of diegene die met ronkende politieke 
verklaringen de aandacht van de media probeert 
te zoeken. Ik heb wel altijd gefocust op  
inhoudelijk parlementair werk. Dossiers tot in 
de puntjes doorgronden en zaken in beweging 
proberen krijgen, dát is mijn ding. Politiek werk 
dat helaas te weinig aandacht krijgt van de  
buitenwereld, maar voor elke burger eigenlijk 
veel belangrijker is dan de politieke spelletjes die 
wél de media domineren”, zegt Sophie De Wit.

Slachtoffers centraal stellen  
in het parlement

En in het parlement ligt nog altijd heel wat  
werk op de plank voor Sophie. “De 137  
aanbevelingen ook omzetten in beleid en  
wetgeving zal pas door het volgende parlement 
kunnen gebeuren. Daar wil ik me heel hard  

voor inzetten, want we mogen alle slachtoffers 
niet in de kou laten staan. Daarnaast zijn we 

er ook nog lang niet met onze Belgische 
Justitie. De strafuitvoering is nog altijd 

ondermaats, de gevangenissen  
zitten overvol en de  
drugsproblematiek tiert welig.  
Ook op die problemen wil ik me 
graag de volgende legislatuur 
verder focussen.”
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Sophie De Wit op de 2e plaats  
op de Kamerlijst voor de N-VA

Een uitstekend  
politiek rapport
De politieke redactie 
van Het Nieuwsblad 
beloonde het  
parlementair werk van 
Sophie De Wit met 
vier sterren.  
Daarmee behoort 
Sophie volgens de 
Wetstraatjournalisten 
opnieuw tot de  
best werkende  
parlementsleden, net 
zoals in 2019.
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Succesvol door woelige 
coronatijden geloodst

Gemeente en OCMW 
voortaan één organisatie

Een betere ruimtelijke 
ordening voor Aartselaar

Diefstalpreventieadviseurs  
helpen inbraken te vermijden

Renovatie van het  
Aartselaars politiegebouw

GAS-camera’s handhaven  
het verkeer

Camera’s bewaken het straatbeeld

Het wagenpark van de politiezone werd stelselmatig vernieuwd en voorzien 
van veel duidelijkere fluo beplakking. Het Aartselaars politiecommissariaat 
werd grondig gerenoveerd, met onder meer een veel veiligere inkom ter  
bescherming van ons politiepersoneel.

Aartselaar gelooft sterk in haar eigen bestuurskracht. We zijn 
niet de grootste gemeente, maar met onze gemeentelijke  
voorzieningen, onze zeer lage belastingen, onze lage en goed 
afgebouwde schuldgraad en onze steeds groenkleurende  
begroting is er geen enkele reden om plots een gemeentefusie 
aan te gaan. Aartselaar weigert dan ook vrijwillig te fusioneren.

Samen met omliggende gemeenten doen we wel een  
bestuurskrachtmeting. Die zal aangeven waar we best meer 
intergemeentelijk samenwerken, zonder echter onze eigenheid 
op te geven.

Een mooi voorbeeld van zo’n intergemeentelijke samenwerking 
was het vaccinatiecentrum van de Rupelstreek en Aartselaar. 
“Daarin werkten we niet alleen goed samen met de  
Rupelgemeenten, maar ook met de zorgverstrekkers van de 
eerstelijnszone”, zegt burgemeester Sophie De Wit. “Hetzelfde 
deden we trouwens succesvol met het uitdelen van  
mondmaskers aan onze inwoners en de zorgverstrekkers, het 
opmaken van veiligheidsplannen voor evenementen en  
organisaties, enzovoort.”

Ook de interne werking van de gemeente werd succesvol 
aangepast in de coronajaren. “We voerden versneld de  
digitalisering in en lieten personeel optimaal thuis werken”, 
besluit Sophie De Wit.

Vroeger waren het OCMW en de gemeentewerking twee 
strikt afgebakende eenheden, met elks hun eigen  
personeel. Deze legislatuur zorgden we voor een  
inkanteling, zowel qua werking, personeel als  
boekhouding. Dat moet tot een efficiënter beleid leiden.

Talrijke ruimtelijke uitvoeringsplannen (RUP’s) werden 
ondertussen tot een goed eind gebracht, denk maar aan 
dat van het sportcentrum of het Scheldebekken-Beneden-
vliet. Verder werd de parkeerverordening geactualiseerd, 
kwam er een duidelijker reglement op innames van  
openbaar domein en kwam er ook een terrasreglement 
voor de horeca.

In samenwerking met Igean werd een handhavingsdienst 
voor ruimtelijke ordening opgericht. Bouwovertredingen 
worden zo accurater aangepakt.

Het aantal inbraken in Aartselaar ligt gelukkig veel lager dan vroeger. De 
buurtinformatienetwerken en de slimme inzet van camera’s ontmoedigen  
inbrekers of helpen de politie hen sneller te vatten. Maar natuurlijk is elke  
(poging tot) inbraak er nog steeds eentje te veel.

“Onze politiezone heeft daarom verschillende vrijwilligers opgeleid tot  
diefstalpreventieadviseurs”, zegt burgemeester Sophie De Wit. “Zij komen bij 
elke geïnteresseerde inwoner gratis advies geven om inbraken te voorkomen.”

Via GAS 4-camera’s handhaven we sluipverkeer in de woonwijken die daar het meest 
gevoelig aan zijn. Via GAS 5-camera’s - onder meer trajectcontroles, de Lidars en 
mobiele controles – handhaven we op snelheid. 

“Sinds dit cameratoezicht is het sluipverkeer sterk afgenomen en is de  
verkeersveiligheid toegenomen. We zien opmerkelijk lagere gemiddelde snelheden 
tegenover vroeger. Uit de eerste cijfers kan al voorzichtig geconcludeerd worden dat er 
ook minder verkeersongevallen zijn gebeurd sinds de inzet op snelheidshandhaving”, 
zegt burgemeester Sophie De Wit.

PZ Hekla ontwierp een ANPR-cameraschild rond onze politiezone, dat via  
nummerplaatherkenning kan ingezet worden tegen woninginbraken, om  
geseinde wagens op te sporen,… De sluipverkeercamera’s en snelheidscamera’s 
worden mee met dit doel ingezet. 

Daarnaast kocht de gemeente Aartselaar zelf een heel aantal mobiele camera’s aan, 
die kunnen ingezet worden tegen sluikstort, vandalisme, drugs dealen of om de 
openbare orde tijdens evenementen te bewaken. Ze hangen op verschillende  
strategische plaatsen in het straatbeeld.

TERUGBLIK

In oktober trekken we met z’n allen weer naar de stembus. Het zijn dan  
gemeenteraadsverkiezingen. De voorbije vijf jaar hebben onze N-VA-mandatarissen  
ontzettend hard gewerkt om van Aartselaar een nog aangenamere gemeente te maken.  
In deze en komende huis-aan-huisbladen blikken we dan ook graag terug op onze  
verwezenlijkingen. Vandaag blikken we terug op de belangrijkste verwezenlijkingen  
van onze burgemeester Sophie De Wit. In de komende huis-aan-huisbladen is het  
nog de beurt aan schepenen Bart Lambrecht en Hans Cops. 

Bart De Hertogh – voorzitter N-VA Aartselaar

Géén vrijwillige  
gemeentefusie 
voor Aartselaar
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